

新绎・青年艺术年度国际项目

作为全球范围内的青年艺术创作者的引领者,新绎美术馆从 2024 年开馆后将推出"新 绎・青年艺术年度国际项目",旨在搭建一个跨越国界的全球艺术交流平台,为青年艺术 从业者们提供展示专业才华、分享实践创意、拓展国际视野的机会。

"新绎·青年艺术年度国际项目"面向全球范围内的青年艺术家、策展人等从业者,每年 将有序推出"青年艺术家提名展"和"青年策展人计划"两个展览项目。其中,"青年艺 术家提名展"将邀请持续活跃在艺术界,具有广泛影响力的策展人或学者作为提名者,通 过他们丰富的从业经验和严格的学术标准,在世界范围内寻找、挖掘、扶持有潜质的青年 艺术家,以呈现当代艺术的前沿面貌和多元视角,展示新生代艺术家多维度的创作样态, 激发青年艺术家创作的活力与创意。"青年策展人计划"则针对国际范围内的青年策展人, 通过项目征集的方式,在资金和场地上支持获选方案的实施。本计划鼓励青年策展人结合 自身的学术背景,围绕当代艺术、理论与社会发展,提出具有当代性和批判意识的实验性 议题,以展览的形式对其进行探索,期待在展览策划、实施的过程中帮助青年策展人拓展 视野、积累经验,成为艺术领域的未来领袖。除此之外,"新绎·青年艺术年度国际项目" 后续也将开展青年艺术家驻地计划,结合本地资源,为青年艺术家们提供创作、交流与探 索的空间,鼓励艺术家进行跨文化、跨地域、跨学科的艺术实践与思考。

媒体垂询

EAM 新绎美术馆

Bree 品牌经理 +8619932610212 info@ennovaartmuseum.co m.cn

开幕时间:

2024年4月29日

地点:

河北省廊坊市经济技术开发 区金源道与新开路交叉口南 300米,丝路中心西侧4层平 台 作为一所强调艺术的实验性、公共性以及企业社会责任的非营利艺术机构,"新绎・青年 艺术年度国际项目"是新绎美术馆致力于培养与支持青年艺术从业者的一项重要举措,也 是履行社会责任和文化使命的体现。作为专业艺术机构,美术馆在坚守学术使命的基础上 既要实现艺术的传承和发展,还要积极参与社会教育和文化建设,为社会培养、扶持更多 有文化素养、有创造力的青年艺术人才。"新绎・青年艺术年度国际项目"期待与青年艺 术从业者们共同成长,一起打破艺术的边界,推动艺术与社会的交融。

首届"新绎・青年艺术年度国际项目:青年艺术家提名展"将在 2024 年 4 月 29 日-7 月 28 日与公众见面。本届提名人包括艺术史家及评论家凯伦・史密斯、国际策展人与艺术史 家安德烈亚・德尔・古尔丘、以及独立策展人和评论家冯博一。三位提名人聚焦实验性、 学术性和社会性,共提名了7 位青年艺术家参加展览,他们分别为边云翔、廖雯、欧鸣、 苏永健、艾玛・斯卡拉菲奥蒂、童文敏、尹昌志。首届"青年策展人计划"计划于 2024 年 8 月实行,征集计划将于近期公布。

The ENNOVA Emerging Art Power Annual Programme

As a global leader of young art practitioners, ENNOVA Art Museum will launch the ENNOVA Emerging Art Power Annual Programme following its inauguration in 2024, aiming to build a transnational platform for global art exchange, and to provide young art practitioners with opportunities to showcase their professional talents, share their creativity, and broaden their international perspectives.

The ENNOVA Emerging Art Power Annual Programme is open to young artists, curators, and other practitioners around the world, featuring two annual exhibition projects, "Young Artists Nomination Exhibition" and "Young Curators Project". With curators or scholars actively engaged in the art world with extensive influence, and with their rich experience and strict academic standards, the "Young Artists Nomination Exhibition" will discover, develop, and support promising young artists around the world, in order to present cutting-edge and diverse perspectives of contemporary art, showcase the multidimensionality of new-generation artists' creation, and infuse energy and creativity into their works. The "Young Curators Project" is open to young curators around the world, which collects proposals through an open call and provides funding and venues for selected ones to be realized. This project aims to encourage young curators to address experimental themes of contemporary and critical awareness that reflect the development of modern and contemporary art and society through exhibitions, with the expectation of helping young curators expand their visions and accumulate experience in the process of exhibition curating and realization, to nurture future leaders in the art industry. In addition, the ENNOVA Emerging Art Power Annual Programme will present a young artist residency project that integrates local resources to provide young artists with space for creation, exchange, and exploration, and encourages artists to engage in cross-cultural, cross-regional, and cross-disciplinary artistic practices and thinking.

As a non-profit organization that highlights the experimental and public nature of art, as well as corporate social responsibility, ENNOVA Art Museum considers ENNOVA Emerging Art Power Annual Programme a significant initiative to cultivate and support young art practitioners, and also an embodiment of its social responsibility and cultural mission. As a professional art institution, ENNOVA Art Museum adheres to its academic mission, taking the responsibility to inherit and develop art while actively engaging in social education and cultural construction, cultivating and supporting more young art talents of cultural literacy and creativity for society. ENNOVA Emerging Art Power Annual Programme aspires to develop together with young art practitioners, breaking down the boundaries of art and promoting the integration of art and society.

The inaugural "ENNOVA Emerging Art Power Annual Programme: Young Artists Nomination Exhibition" is open to the public from April 29th to July 28th, 2024. Panelists for the exhibition include art historian and critic Karen Smith, international curator and art historian Andrea Del Guercio, and independent curator and critic Feng Boyi. Adhering to principles of experimentation, academia, and engagement with society, seven young artists are nominated by the panel to the exhibition, including Bian Yunxiang, Liao Wen, Ou Ming, Su Yongjian, Emma Scarafiotti, Tong Wenmin, and Yin Changzhi. The first "Young Curators Project" is scheduled for August 2024, and the open call will be released soon.

Media Inquiry

ENNOVA ART MUSEUM 新经美术馆

> Ennova Art Museum Bree Brand Manager +8619932610212 info@ennovaartmuseu m.com.cn

Opening: April 29, 2024

Address:

300 meters south of the intersection of Jinyuan Road and Xinkai Road, Langfang Economic and Technological Development Area, Hebei Province